
Banyoles destina 235.000 euros a la xarxa ciclista

El ple dona llum verd al pla director de la bicicleta, que inclou un detallat

programa dÕactuacions per ampliar i dotar de m�s seguretat aquesta xarxa

LÕoposici� sÕabst� i reclama m�s ambici�

LÕAjuntament de Banyoles inver tir� 235.000 euros en cinc anys en lÕampliaci� i millora, sobretot en connectivitat i

seguretat, a les vies destinades als usuaris de la bicicleta. Ho preveu un pla director aprovat inicialment en el ple

dÕahir. LÕ�s de la bicicleta com a mitj� de transpor t quotidi� �s elevat i la infraestructura existent �s impor tant,

segons han constatat els redactors del pla i que ahir va exposar el regidor dÕUrbanisme, Alber t Tuber t (PDeCAT),

que va destacar que lÕequip de govern ja ha mantingut f ins ara un ritme dÕinversi� anual en aquest camp de

50.000 euros. Tuber t ho va atribuir al fet que hi ha tradici� de lÕ�s dÕaquest mitj� amb usuaris de totes les edats i a

lÕentorn de lÕestany que convida a passejar-hi i aix� crea nous usuaris.

Aix� no obstant, ell mateix va explicar que en la fase de par ticipaci� ciutadana els usuaris de la bicicleta van

reclamar lÕampliaci� de les infraestructures vi�ries per a bicicletes i sobretot m�s millores en seguretat. En tot

cas, Tuber t va detallar que el pla t� com a grans objectius potenciar encara m�s lÕ�s de la bicicleta, ampliar la

xarxa dÕitineraris i la seva connectivitat, eliminar-hi barreres, incrementar-hi els elements de seguretat i

millorar-ne la senyalitzaci�.

Alber t Tuber t va informar que Banyoles t� dos quil�metres de carril bici i deu quil�metres de voreres amples amb

espai per a aquest vehicle, per� va dir que el pla proposa superar el concepte de carril bici pel dÕuna xarxa que

tamb� inclogui els carrers de plataforma �nica com ara el Rutes, els de tr�nsit ordenat com ara el Barca i els

camins verds com per exemple el passeig de la Puda. Tot i aix�, va recordar que els usuaris de la bicicleta

haurien de poder circular amb seguretat per la xarxa general com lÕavinguda Companys.

Ramon Casadevall (CUP) va justif icar lÕabstenci� del seu grup informant que hi volen par ticipar m�s per acabar

de polir el pla Òi anar m�s enll�Ó. Junts per Banyoles tamb� es va abstenir. La seva por taveu, Roser Masgrau, va

dir que calia ser m�s ambici�s, per exemple en els aparcaments per a bicicletes. ÒEs posen peda�os i no

sÕafronta la problem�tica amb valentiaÓ, va concloure. Com la resta de lÕoposici�, Joan Luengo (ICV) es va

abstenir i va alálegar que cal estudiar lÕencaix del pla al POUM.
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